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FORMANDENS BERETNING 

 

 

Ærede artillerister,  

 

Perioden siden den seneste ordinære generalforsamling (GF), som blev afholdt i september 

2020 har været præget af nedlukninger og deraf afledte aflysninger på grund af COVID-19. 

Dette har også ramt Danske Artilleriforening, som dermed heller ikke har gennemført nogen 

reelle aktiviteter siden 16. september 2020, hvor den amerikanske hærattache i Danmark 

gav en briefing om udviklingen inden for US artilleri.  

 

Bestyrelsen har dog mødtes med jævne mellemrum for at holde forbindelsen og drøfte, 

hvilke aktiviteter som DAF skulle kaste sig over, når vi igen er tilbage til en nogenlunde 

normal situation. Vi nærmer os nu normale tilstande og derfor har vi i dag netop afsluttet en 

spændende beretning om ildstøtte og droner i Nagorno-Karabahk. Og det er fortsat planen 

at kunne tilbyde et virksomhedsbesøg ved Hydrema i Støvring i efteråret forud for at 

artilleriet forhåbentlig i NOV/DEC får udleveret de længe ventede CAESAR-pjecer.  

 

Dette afslutter min beretning.        


